
 Naturskyddsföreningen  för  nedre  Härjedalen,  styrelsemöte  20240625 

 Hos  Lennart  Karlsson  på  Fläcksbergsgatan  i  Sveg  träffades  Anna-Karin  Båggagård,  Sven 
 Zakrisson,  Ulrika  Sydberg,  Inga  Björk,  Lennart  Karlsson  och  Lars-Ove  Persson  (som 
 medverkade  på  telefon). 

 1.  Mötet  öppnas. 

 2.  Till  justerare  utses  Sven  Zakrisson. 

 3.  Mötet  godkände  dagordningen. 

 4.  Ordförande  Lennart  Karlsson  går  igenom  föregående  mötesprotokoll,  som  därefter  läggs 
 till  handlingarna. 

 5.  Kassör  Anna-Karin  Båggagård  meddelar  att  det  finns  63176  kr  i  kassan.  Grundbidraget  på 
 5560:-  som  blivit  beviljat  av  riksstyrelsen  kommer  att  inkomma  på  kontot  inom  kort. 

 6.  Kommande  aktivitet  på  Särvfjället  flyttas  från  den  6/7  till  den  7/9  (det  sistnämnda  datumet 
 är  preliminärt). 

 7.  Sven  Z  ändrar  informationen  i  aktivitetskalendern  angående  ovanstående  förändring. 

 8.  Vi  beslutar  att  lägga  styrelsens  mötesprotokollen  på  hemsidan  då  önskemål  om  detta  har 
 kommit  från  medlemmar  i  kretsen.  Vi  lägger  årets  (2024)  mötesprotokoll  på  hemsidan.  Om 
 det  framkommer  önskemål  om  att  lägga  ut  även  tidigare  protokoll  lägger  vi  ut  dem  också. 

 Kassör  Anna-Karin  funderar  över  en  formulering  runt  resor  och  utlägg  till  vårt  nästa  möte. 

 Inga  pratade  med  Caroline  de  Laval  och  gav  henne  cred  från  styrelsen  angående  hennes 
 ifrågasättande  av  den  tänkta  fiskodlingen  i  Glissjöberg. 

 Lennart  var  med  och  bistod  vid  en  inventering  i  Oviken,  på  myrarna  runt  det  tilltänkta 
 gruvområdet.  Det  fanns  många  rödlistade  arter  i  området. 

 Lennart  kommer  att  närvara  på  en  forskningsresa  v.30  till  Fågelsjö,  där  man  kommer  att 
 inventera  gammelskog. 

 Inga  har  anmält  algblomning  på  Svegssjön  till  Härjedalens  kommun. 

 Lars-Ove  frågar  om  hur  man  gör  när  man  flyttar  mosippor.  Det  finns  en  mosippslokal  som 
 kommer  att  hamna  under  den  nya  dragningen  av  45:an. 

 9.  Nästa  möte  kommer  att  äga  rum  den  21/8  hemma  hos  Inga  på  Smedjegatan. 

 10.  Mötet  avslutas 



 Ordförande  Sekreterare  Justerare 

 Lennart  Karlsson  Inga  Björk  Sven  Zakrisson 


